

## BORANG PENDAFTARAN KEAHLIAN / MEMBER APPLICATION FORM

SILA SERTAKAN  
GAMBAR  
UKURAN  
PASPORT/ RECENT  
PHOTOGRAPH

## SPU FIGHTER BADMINTON CLUB / SFBC

NO PENDAFTARAN ( C-KDH-12183 )

86A LORONG SERI ASTANA 3/1

08000 BANDAR SERI ASTANA

SUNGAI PETANI, KEDAH

EMAIL : [spufighterbc@gmail.com](mailto:spufighterbc@gmail.com) Tel : 010-8070805/04-4370504

## MAKLUMAT PERIBADI / PERSONAL PARTICULARS

HURUF BESAR SAHAJA/CAPITAL LETTERS ONLY

NAMA / NAME :

TARIKH LAHIR / DATE OF BIRTH :

UMUR / AGE :

JANTINA / GENDER :

BANGSA / RACE :

NO KAD PENGENALAN / NRIC :

POLIS/TENTERA / POLICE/MILITARY :

WARGANEGARA / NATIONALITY :

PEKERJAAN / OCCUPATION :

ALAMAT / ADDRESS :

TAHAP PENCAPAIAN SUKAN TERTINGGI / HIGHEST SPORT ACHIEVEMENT : ( JIKA ADA/OPTIONAL )

TAHAP PENDIDIKAN / EDUCATIONAL QUALIFICATION :

## MAKLUMAT ASAS FIZIKAL&amp;KESIHATAN / BASIC PHYSICAL &amp; HEALTH INFORMATION

TINGGI / HEIGHT ( CM )	
BERAT / WEIGHT ( KG )	
MEROKOK / SMOKING *Ya @ Tidak / Yes or No	
SEJARAH KECEDERAAN&PENYAKIT / INJURY&ILLNESS HISTORY	

## NO AKAUN BANK / BANK ACCOUNT NUMBER ( URUSAN KEWANGAN / FINANCIAL FUND RELATED )

NAMA BANK / BANK NAME	NO AKAUN / BANK ACCOUNT NUMBER

## NO TEL YANG BOLEH DIHUBUNGI / CONTACT NUMBER :

PERIBADI / PERSONAL  
RUMAH / HOME  
PEJABAT / OFFICE  
EMAIL


## NO TEL WARIS JIKA BERLAKU KECEMASAN / FAMILY CONTACT INCASE OF EMERGENCY :

NAMA WARIS & HUBUNGAN / FAMILY NAME & RELATIONSHIP	TEL NO / CONTACT NUMBER
/	
/	

**PROFILE PERIBADI & SUKAN / PERSONAL & SPORT PROFILE****HURUF BESAR SAHAJA/CAPITAL LETTERS ONLY**

\*Sila kekilkan sijil-sijil yang relevan berkaitan dengan maklumat yang telah ditanda jika ada. /Please attach relevant certificates where applicable and tick against the box where you have already obtained the certification.

**SUKAN & PENCAPAIAN / SPORT & ACHIEVEMENT :**

JENIS SUKAN / SPORT TYPE	TAHUN AKTIF & TEMPOH / YEAR ACTIVE & DURATION	ACHIEVEMENT

**BERAPA TAHUN PENGALAMAN DALAM SUKAN BADMINTON / YEARS OF EXPERIENCE IN BADMINTON :**

BULAN/MONTH	TAHUN/YEAR

**NYATAKAN JENIS KATEGORI PERMAINAN ANDA / CLASSIFIED YOUR GAME STYLE**

\*  pada kotak yang berkenaan/  in relevant box

<b>LEARNING</b>	BERMINAT UNTUK BELAJAR BADMINTON/INTERESTED IN LEARNING BADMINTON	
<b>CASUAL PLAYER</b>	BERMAIN UNTUK KESIHATAN/PLAY FOR HEALTH BENEFITS	
<b>SOCIAL PLAYER</b>	BERSOSIAL DAN KOMPETITIF DALAM BADMINTON/SOCIAL AND COMPETITIVE IN BADMINTON	
<b>TOURNAMENT ONLY</b>	BERMINAT UNTUK PERTANDINGAN SAHAJA/INTERESTED IN TOURNAMENT ONLY	
<b>ALL ROUNDER</b>	AKTIF DALAM SEMUA AKTIVITI KELAB/ACTIVE IN ALL KIND OF CLUB ACTIVITY	

**TAHAP PERMAINAN ANDA DALAM BADMINTON / PLAYER LEVEL IN GAME**

\*  pada kotak yang berkenaan/  in relevant box

BEGINNER	UPPER INTERMEDIATE	ELITE
LOW LEVEL	INTERMEDIATE	ADVANCED
LEARNING LEVEL	LOWER INTERMEDIATE	

**SEJARAH PENCAPAIAN DALAM KEJOHANAN SUKAN / ACHIEVEMENT HISTORY IN SPORT TOURNAMENT**

\*Kejohanan rasmi / official tournament

JENIS KEJOHANAN SUKAN / SPORT TOURNAMENT	TAHUN PENYERTAAN/YEAR PARTICIPATE	PENCAPAIAN/ ACHIEVEMENT

**SEJARAH MENYERTAI BADAN SUKAN ATAU KELAB SUKAN / PREVIOUS SPORT COMMITTEE OR SPORT CLUB PARTICIPATE**

\*Sila nyatakan nama badan sukan atau kelab sukan dan tahun penyertaan / Sport committee or sport club name and year participate.

NAMA BADAN SUKAN & KELAB / COMMITTEE & CLUB NAME	TAHUN PENYERTAAN/YEAR PARTICIPATE	JAWATAN / RANK

**LAIN-LAIN KELAYAKAN DALAM SUKAN / OTHERS CERTIFICATIONS IN SPORT**

\*Sila nyatakan kelayakan yang diiktiraf oleh badan sukan / Please attach relevant certificates from Sport committee

JENIS SIJIL KELAYAKAN/ TYPE OF CERTIFICATES	TAHUN KELAYAKAN/ YEAR CERTIFICATES	BADAN PENGIKTIRAFAN/ CERTIFICATES COMMITTEE

SOALAN / QUESTION	SILA NYATAKAN "YA" ATAU "TIDAK" / PLEASE INDICATE AS "YES" OR "NO"	JIKA "YA" NYATAKAN JAWAPAN ANDA DI DALAM KOTAK / IF THE ANSWER IS "YES" PLEASE GIVE DETAILS
<p>1. ADAKAH ANDA PERNAH MENGALAMI,ATAU SEDANG MENDERITA DARIPADA SEBARANG IMPLIKASI PERUBATAN,PENYAKIT,GANGGUAN FIZIKAL DAN MENTAL?</p> <p><i>HAVE YOU SUFFERED,OR ARE YOU CURRENTLY SUFFERING,FROM ANY MEDICAL CONDITION, DISEASE, PHYSICAL OR MENTAL ILLNESS / IMPAIRMENT?</i></p>		
<p>2. ADAKAH ANDA PERNAH DIDAKWA/DISABITKAN KESALAHAN,ATAU ADAKAH ANDA PADA MASA INI DIDAKWA ATAS APA-APA KESALAHAN DI MAHKAMAH UNDANG-UNDANG MALAYSIA ATAU DI MANA-MANA NEGARA LAIN (WALAUPUN KEPUTUSANNYA BELUM SELESAI ATAU TIDAK DIKETAHUI)?</p> <p><i>HAVE YOU EVER BEEN CHARGED WITH/CONVICTED OF,OR ARE YOU CURRENTLY BEING CHARGED WITH,ANY OFFENCE IN A COURT OF LAW IN MALAYSIA OR IN ANY OTHER COUNTRY (EVEN IF THE OUTCOME IS PENDING OR UNKNOWN)?</i></p>		
<p>3. PERNAHKAH ANDA MENERIMA SEBARANG ADUAN ATAU DIKENAKAN TINDAKAN DISIPLIN BERHUBUNG DENGAN PERKHIDMATAN PROFESIONAL ANDA,ATAU ADAKAH ANDA SEDANG MENGHADAPI SEBARANG PROSIDING TATATERTIB OLEH MANA-MANA BADAN SUKAN /PROFESIONAL,DI MALAYSIA ATAU DIMANA-MANA NEGARA LAIN?</p> <p><i>HAVE YOU EVER RECEIVED ANY COMPLAINTS OR BEEN DISCIPLINED IN RELATION TO YOUR PROFESSIONAL SERVICE,OR ARE YOU CURRENTLY FACING ANY DISCIPLINARY PROCEEDINGS BY ANY SPORTING/ PROFESSIONAL BODY,IN MALAYSIA OR ANY OTHER COUNTRY?</i></p>		
<p>4. ADAKAH ANDA PERNAH DIGANTUNG, DIBERHENTIKAN ATAU DIBUANG DARIPADA MANA-MANA PERSATUAN,PERTUBUHAN ATAU KELAB SUKAN MAHUPUN MANA-MANA BADAN SUKAN DI MALAYSIA ATAU DIMANA-MANA NEGARA LAIN?</p> <p><i>HAVE YOU EVER BEEN SUSPENDED,DISCHARGED OR DISMISSED FROM ANY SPORT ASSOCIATION OR SPORT COMMITTEE OR SPORT CLUB IN MALAYSIA NOR ANY RELATED EMPLOYMENT IN MALAYSIA OR IN ANY OTHER COUNTRY?</i></p>		
<p>5. ADAKAH ANDA PERNAH ATAU BERADA DIBAWAH SEBARANG KEGAWATAN KEWANGAN IAITU ANDA PERNAH DIISTIHARKAN MUFLIS ATAU SEDANG DALAM PROSES PENGISYTIHARAN MUFLIS,TERLIBAT ATAU MASIH DALAM PROSES TUNTUTAN HUTANG OLEH PIHAK INSOLVENSI ATAU MEMPUNYAI HUTANG DAN LIABILITI SEJUMLAH LEBIH DARI 3 BULAN DARI TARIKH MATANG MELUNASKAN HUTANG.</p> <p><i>HAVE YOU BEEN OR ARE YOU UNDER ANY FINANCIAL EMBARRASSMENT i.e. YOU ARE UNDER AND AN UNDISCHARGED BANKRUPT,ARE A JUDGEMENT DEBTOR,HAVE UNSECURED DEBT AND LIABILITIES TOTALLING MORE THEN 3 MONTH OF YOUR LAST DRAWN PAY, AND OR HAVE SIGNED A PROMISSORY NOTE OR AN ACKNOWLEDGEMENT OF INDEBTEDNESS?</i></p>		

*"SPU FIGHTER BADMINTON CLUB (selepas ini dirujuk sebagai "SFBC") dan didaftarkan di alamat No 86A Lorong Seri Astana 3/1 Bandar Seri Astana 08000 Sungai Petani Kedah Darul Aman , di satu pihak yang lain.*

*Pemohon (selepas ini dirujuk sebagai " Saya ") dan di satu pihak yang lain. SFBC dan Saya selepas ini akan dirujuk sebagai "Pihak" secara berasingan dan "Pihakpihak" secara kolektif."*

Saya dengan ini seterusnya mengisytiharkan bahawa semua maklumat yang saya berikan dan atau terkandung dalam dokumen yang dikemukakan oleh saya berhubung dengan permohonan saya adalah **BENAR dan BETUL** dalam semua aspek. Saya dengan ini memberi kuasa kepada SFBC untuk mencari pengesahan dengan pihak berkuasa dan atau organisasi yang berkaitan kepada semua maklumat yang diberikan dalam permohonan ini sebagai perlu.

Saya dengan ini mengaku dan bersetuju untuk memberitahu pihak pengurusan SFBC dengan segera sekiranya terdapat sebarang maklumat yang diberikan dalam perkara ini didapati ralat dan tidak benar. Jika borang Pengisytiharan dan Permohonan terbukti tidak betul atau tidak benar dalam apa jua aspek selepas tarikh Pengisytiharan ini.

Sekiranya tiada pemberitahuan sedemikian, pihak pengurusan SFBC berhak untuk menganggap bahawa maklumat yang dilengkap adalah benar dan betul dan kekal tidak berubah.

Saya dengan ini mengaku bahawa saya telah membaca dan memahami serta bersetuju dengan terma, syarat, peraturan, prosedur, garis panduan, kod dan semua peruntukan lain dalam borang permohonan ini (termasuk, tanpa had, Kod Etika dan Garis Panduan Tatatertib) dan bahawa permohonan ini telah dibuat mengikut dan tertakluk kepada terma, syarat, peraturan, prosedur, garis panduan, kod dan peruntukan yang disebutkan di atas.

Saya dengan ini mengaku janji tidak boleh ditarik balik dan bersetuju untuk mematuhi terma, syarat, peraturan, prosedur, garis panduan, kod dan seperti yang dinyatakan dalam borang pendaftaran dan sebagaimana yang dipinda dari semasa ke semasa mengikut budi bicara mutlak pihak pengurusan SFBC (termasuk, tanpa had, Kod Etika dan Garis Panduan Tatatertib Kelab), dan mengiktiraf dan bersetuju bahawa:

- a. SFBC tidak akan mempunyai liabiliti dalam kontrak, tort atau sebaliknya untuk sebarang Kerugian yang timbul secara langsung atau secara tidak langsung daripada, akibat daripada atau berkaitan dengan sepanjang saya berada atau menjadi ahli kelab SFBC, semasa menjalankan atau menyertai mana-mana aktiviti yang dijalankan oleh pihak SFBC secara langsung dan tidak langsung atau penggunaannya oleh mana-mana orang yang dipertanggungjawabkan keatas diri saya. "Kehilangan" bermaksud sebarang tuntutan, liabiliti (sivil atau jenayah), kerosakan, kecederaan, kematian, permintaan, perbelanjaan, yuran, denda, bayaran, prosiding, kerugian (termasuk kehilangan keuntungan, sebarang tidak langsung, khas atau kerugian berbangkit), pampasan dan/atau penalti dalam apa jua bentuk;
- b. Saya tidak akan membuat kenyataan, representasi atau tuntutan dan tidak akan memberikan arahan kepada mana-mana orang berkenaan dengan sebarang perkara yang disebut dalam borang permohonan, atau untuk dan bagi pihak SFBC berhubung dengan sebarang perkara yang dinyatakan di dalamnya kecuali seperti yang dibenarkan secara khusus oleh pihak SFBC.

- c. Saya atas permintaan akan menanggung atau bertanggungjawab keatas kerugian kepada pihak SFBC , mengikut mana-mana yang berkenaan, terhadap sebarang kerugian yang ditanggung oleh pihak SFBC, mengikut mana-mana yang berkenaan, pada bila-bila masa yang timbul daripada, akibat daripada atau berkaitan dengan saya oleh sebarang tindakan yang saya lakukan sama ada sedar dan tidak sedar keatas mana-mana orang dan mana-mana pihak lain sehingga mendatangkan “Kehilangan” bermaksud sebarang tuntutan, liabiliti (sivil atau jenayah), kerosakan, kecederaan, kematian, permintaan, perbelanjaan, yuran, denda, bayaran, prosiding, kerugian (termasuk kehilangan keuntungan, sebarang tidak langsung, khas atau kerugian berbangkit), pampasan dan/atau penalti dalam apa jua bentuk.

Sesungguhnya saya mengetahui pihak SFBC serta anggotanya akan mengambil segala langkah keselamatan ketika mana-mana atau apa-apa program yang dijalankan atau dianjurkan oleh pihak SFBC. Saya tidak akan mengambil sebarang tindakan undang-undang atau mahkamah terhadap pihak atau wakilnya yang berkaitan dengan kemalangan, kematian, kecacatan atau kehilangan anggota dan sebarang kecederaan lain terhadap saya yang berlaku didalam apa-apa atau mana-mana program tidak kira waktu dan tempat. Saya memberi kebenaran kepada pihak SFBC atau wakilnya memberi apa-apa juga rawatan atau pertolongan kecemasan, perubatan atau mana-mana bantuan kepada saya serta membawa saya ke mana-mana pusat rawatan jika perlu.

- d. Saya dengan ini terus mengaku janji dan bersetuju bahawa saya tidak akan sama sekali menggunakan Logo atau mana-mana tanda milik pihak SFBC tanpa kebenaran terlebih dahulu dan mendapatkan kelulusan pihak pengurusan atau pihak SFBC.

Sekiranya saya terlibat dengan sebarang siasatan (jenayah atau sebaliknya) oleh mana-mana pihak berkuasa Malaysia atau pihak-pihak berkuasa luar negara dan atau mana-mana pihak berkuasa lain yang berkaitan, saya dengan ini berjanji untuk memaklumkan kepada pihak SFBC mengenai penyiasatan tersebut secara bertulis dalam tempoh dua puluh empat (24) jam.

Saya akan memberi kuasa kepada pihak dan pengurusan SFBC untuk hak untuk mendapatkan maklumat daripada saya tanpa sebarang keraguan dan paksaan.

- e. Dengan ini saya bersetuju didaftarkan sebagai ahli kelab SFBC dan apa-apa keputusan oleh pihak SFBC adalah muktamad sama ada menerima atau tidak menerima atau meluluskan dan tidak meluluskan permohonan saya. Dan saya bersetuju dan membayar sejumlah wang yang dikenakan oleh pihak SFBC sebagai syarat permohonan untuk menjadi ahli kelab SFBC dengan kadar yang di nyatakan dalam borang permohonan ini.
- f. **Yuran pendaftaran** adalah sebanyak **RM 15.00 sahaja**, **Yuran bulanan** sebanyak **RM 10.00 sahaja** dan hendaklah dilunaskan setiap penghujung bulan tersebut. **Yuran harian** sebanyak **RM 6.00 sahaja** hanya dikenakan kepada setiap kali ahli kelab SFBC menyertai mana-mana latihan yang dianjurkan oleh pihak SFBC tanpa mengira waktu latihan dan tempat latihan dijanankan.

*"SPU FIGHTER BADMINTON CLUB (hereinafter referred to as "SFBC") and registered at the address No 86A Lorong Seri Astana 3/1 Bandar Seri Astana 08000 Sungai Petani Kedah Darul Aman, on the one hand and the other.*

*The applicant (hereinafter referred to as "I") and on the one hand the other. SFBC and I shall hereafter be referred to as the "Parties" separately and the "Parties" collectively."*

I hereby further declare that all the information I have provided and/or contained in the documents submitted by me in relation to my application are TRUE and CORRECT in all respects. I hereby authorize SFBC to seek confirmation with relevant authorities and or organizations of all information provided in this application as necessary.

I hereby acknowledge and agree to notify the SFBC management immediately if any information provided in this matter is found to be erroneous and untrue. If the Declaration and Application forms prove to be incorrect or untrue in any aspect after the date of this Declaration.

In the absence of such notification, SFBC management reserves the right to assume that the information provided is true and correct and remains unchanged.

I hereby acknowledge that I have read and understand and agree to the terms, conditions, rules, procedures, guidelines, codes and all other provisions in this application form (including, without limitation, the Code of Ethics and Disciplinary Guidelines) and that this application has been made in accordance with and subject to the terms, conditions, rules, procedures, guidelines, codes and provisions mentioned above.

I hereby undertake irrevocably and agree to abide by the terms, conditions, rules, procedures, guidelines, codes and as stated in the registration form and as amended from time to time at the absolute discretion of the SFBC management (including, without limitation, the Club's Code of Ethics and Disciplinary Guidelines), and acknowledges and agrees that:

- a. SFBC shall have no liability in contract, tort or otherwise for any Loss arising directly or indirectly from, resulting from or in connection with while I am or have been a member of the SFBC club, while carrying out or participating in any activity carried out by the SFBC directly and indirectly or its use by any person responsible for me. "Loss" means any claim, liability (civil or criminal), damage, injury, death, demand, expense, fee, fine, payment, proceeding, loss (including loss of profit, any indirect, special or consequential loss), compensation and /or penalties of any kind;
- b. I will not make any statement, representation or claim and will not give any instructions to any person in respect of any matter mentioned in the application form, or for and on behalf of SFBC in relation to any matter mentioned therein except as specifically authorized by the SFBC side.

- c. I will upon request bear or be liable for losses to SFBC, as the case may be, for any losses incurred by SFBC, as the case may be, at any time arising out of, as a result of or in connection with me by any action I take whether knowingly or unknowingly against any person and any other party resulting in "Loss" means any claim, liability (civil or criminal), damage, injury, death, demand, expense, fees, fines, fees, proceedings, losses (including loss of profits, any indirect, special or consequential losses), compensation and/or penalties of any kind.

Indeed, I know that the SFBC and its members will take all safety measures during any or any program conducted or organized by the SFBC. I will not take any legal or court action against the party or its representatives related to accidents, death, disability or loss of limbs and any other injury to me that occurs in any or any program regardless of time and place. I give permission to SFBC or its representative to provide me with any emergency treatment or help, medicine or any other help and take me to any treatment center if necessary.

- d. I hereby undertake and agree that I will never use the Logo or any mark belonging to SFBC without prior permission and obtaining the approval of SFBC management.

If I am involved in any investigation (criminal or otherwise) by any Malaysian or foreign authorities and or any other relevant authorities, I hereby undertake to inform the SFBC about the investigation in writing within twenty four (24) hours.

I will authorize the parties and management of SFBC for the right to obtain information from me without any doubt and coercion.

- e. I hereby agree to be registered as a SFBC club member and any decision by the SFBC is final whether to accept or not accept or approve and disapprove my application. And I agree and pay the amount of money charged by the SFBC as a condition of application to become a member of the SFBC club at the rate stated in this application form.
- f. The registration fee is only RM 15.00, the monthly fee is only RM 10.00 and must be paid at the end of each month. A daily fee of only RM 6.00 is only charged to each time SFBC club members participate in any training organized by SFBC regardless of the training time and the training venue.

Bahagian ini hendaklah di tandatangan oleh pemohon dan pemohon bersetuju dengan terma dan syarat yang dinyatakan di dalam borang permohonan ini. Borang ini dilampirkan bersama-sama salinan perlembagaan kelab SFBC sebagai panduan. Syarat-syarat menjadi ahli SFBC adalah tertakluk kepada perundangan tertinggi Perlembagaan SFBC yang telah diluluskan oleh Pejabat Pesuruhjaya Sukan Malaysia dibawah Akta Pembangunan Sukan 1997 pada 4hb Oktober 2022.

This section must be signed by the applicant and the applicant agrees to the terms and conditions stated in this application form. This form is attached along with a copy of the SFBC club constitution as a guide. The conditions for becoming a SFBC member are subject to the highest legislation of the SFBC Constitution which was approved by the Malaysian Sports Commissioner's Office under the Sports Development Act 1997 on 4th October 2022.

TANDATANGAN PEMOHON / SIGNATURE OF THE APPLICANT,

NAMA / NAME :

NO K/P / NRIC :

TARIKH / DATE :

.....


TANDATANGAN PENCADANG KEPADA PEMOHON / SIGNATURE OF THE APPLICANT OF RECOMMENDERS,

NAMA / NAME :

NO K/P / NRIC :

JAWATAN / RANK :

TARIKH / DATE :

.....




**URUSETIA PELULUS PERMOHONAN / APPLICATION APPROVED SECRETARIAT**

Bahagian ini adalah untuk kegunaan pejabat sahaja / This section is for office use only

**KELULUSAN OLEH PRESIDENT SFBC / APPROVAL BY THE PRESIDENT OF SFBC**

Rujukan kelulusan minit mesyuarat / Reference approval of meeting minutes :

NO Keahlian yang di luluskan / Approved Membership Number :

COP STATUS KELULUSAN DISINI / APPROVAL STATUS SEALS HERE



**KELULUSAN 3 PANEL**



**APPROVAL OF 3 APPROVAL PANELS :**

\*pada kotak yang berkenaan/ in relevant box

<b>PANEL PELULUS / APPROVAL PANEL</b>	<b>YA/YES</b>	<b>TIDAK/NO</b>
PELULUS 1 KAPTEN LATIHAN / APPROVED 1 CLUB CAPTAIN		
PELULUS 2 BENDAHARI / APPROVED 2 CLUB TRESURER		
PELULUS 3 SETIAUSAHA / APPROVED 3 CLUB SECRETARY		

Ulasan / Reviews :

Saya menyokong / tidak menyokong\* pemohon : ..... sebagai ahli kelab SFBC, saya selaku President/Pengerusi SFBC membuat keputusan sebagaimana kuasa-kuasa yang diberikan kepada saya dan persetujuan sebulat suara oleh Urusetia Pelulus Permohonan yang di pengerusikan oleh saya mengikut minit mesyuarat seperti diatas.

I support / do not support\* the applicant : ..... as a member of the SFBC club, I as the President/Chairman of the SFBC make decisions according to the powers given to me and unanimous approval by the Application Approving Secretariat chaired by me according to the minutes of the meeting as above.

TANDATANGAN PENERUSI SFBC / SIGNATURE OF PRESIDENT OF SFBC,

COP RASMI / OFFICIAL SEALS

.....

NAMA / NAME :

NO K/P / NRIC :

JAWATAN / RANK :

TARIKH / DATE :


\*Implikasi latihan / Training implications

Ulasan / Reviews :

[Empty box for reviews]

Saya menyokong / tidak menyokong\* pemohon : ..... sebagai ahli kelab SFBC, saya selaku Kaptain Latihan SFBC membuat keputusan sebagaimana kuasa-kuasa yang diberikan kepada saya dan persetujuan sebulat suara oleh Urusetia Pelulus Permohonan yang di pengerusikan oleh Pengerusi SFBC mengikut minit mesyuarat seperti di bahagian ini.

I support / do not support\* the applicant : ..... as a member of the SFBC club, I as the SFBC Training Captain make decisions according to the powers given to me and unanimous approval by the Application Approving Secretariat chaired by the President of SFBC according to the minutes of the meeting as in this section.

TANDATANGAN KAPTAIN LATIHAN SFBC / SIGNATURE SFBC CLUB CAPTAIN'S,

COP RASMI / OFFICIAL SEALS

.....

NAMA / NAME :  
NO K/P / NRIC :  
JAWATAN / RANK :  
TARIKH / DATE :

[Form with four rows for signature details]

\*Implikasi Kewangan / Financial implications

**Ulasan / Reviews :**

Saya menyokong / tidak menyokong\* pemohon : ..... sebagai ahli kelab SFBC, saya selaku Bendahari Kelab SFBC membuat keputusan sebagaimana kuasa-kuasa yang diberikan kepada saya dan persetujuan sebulat suara oleh Urusetia Pelulus Permohonan yang di pengurusikan oleh Pengerusi SFBC mengikut minit mesyuarat seperti di bahagian ini.

I support / do not support\* the applicant : ..... as a member of the SFBC club, I as the Treasurer of the SFBC Club make decisions according to the powers given to me and unanimous approval by the Application Approving Secretariat chaired by the SFBC Chairman according to the minutes of the meeting as in this section.

**TANDATANGAN BENDAHARI KELAB / CLUB TREASURER'S SIGNATURE,**

20

22

COP RASMI / OFFICIAL SEALS

.....

NAMA / NAME :

NO K/P / NRIC :

JAWATAN / RANK :

TARIKH / DATE :


C-KDHD-12183

\*Implikasi Pengurusan / Managerial Implications

Ulasan / Reviews :

--

Saya menyokong / tidak menyokong\* pemohon : ..... sebagai ahli kelab SFBC, saya selaku Setiausaha Kelab SFBC membuat keputusan sebagaimana kuasa-kuasa yang diberikan kepada saya dan persetujuan sebulat suara oleh Urusetia Pelulus Permohonan yang di pengurusikan oleh Pengerusi SFBC mengikut minit mesyuarat seperti di bahagian ini.

I support / do not support\* the applicant : ..... as a member of the SFBC club, I as the Secretary of the SFBC Club make decisions according to the powers given to me and unanimous approval by the Application Approving Secretariat chaired by the SFBC Chairman according to the minutes of the meeting as in this section.

TANDATANGAN SETIAUSAHA KELAB / CLUB SECRETARY'S SIGNATURE

20

22

COP RASMI / OFFICIAL SEALS

.....

NAMA / NAME :

NO K/P / NRIC :

JAWATAN / RANK :

TARIKH / DATE :


C-KDH-12183